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Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren
Dato: 24. august 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 782
Kan ministeren bekræfte, at 92 pct.af potentielle lægemidler, som har vist sig at 
være effektive og sikre i dyreforsøg ikke kommer igennem det kliniske forsøg 
(test på mennesker) enten på grund af manglende effekt eller uønskede 
bivirkninger og at der blandt de resterende 8 pct. som frigives, tages halvdelen 
igen af markedet senere, fordi folk har andre alvorlige, endda dødelige, 
bivirkninger, som det fremhæves af Aerste gegen tierversuche (se 
http://www.aerzte-gegen-tierversuche.de/infos/allgemein/248-warum-tierversuche
-nicht-notwendig-sind)?

Spørgsmål 783
Hvor langt er man inden for forskningen i forhold til at indføre moderne og 
pålidelige test-metoder til afløsning af dyreforsøg, med henblik på at dæmme op 
for frigivelse af skadelige kemikalier og kemikaliesammensætninger?

Spørgsmålene er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svarene bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard

formand.
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